



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 300762886AA
Application No.:

[540]	商標： Mark:	
[730]	註冊申請人姓名/名稱、地址： Applicant's Name, Address:	RENAISSANCE HOLDINGS MANAGEMENT LIMITED Canon's Court, 22 Victoria Street, Hamilton HM12, Bermuda.
[740/750]	註冊申請人的送達地址： Applicant's Address for Service:	Vivien Chan & Co. 38/F, COSCO TOWER, GRAND MILLENNIUM PLAZA, 183 QUEEN'S ROAD CENTRAL, HONG KONG.
[571]	商標描述： Mark Description:	The applicant claims the colours magenta and grey as elements of the trade mark.
[511]	類別編號： Class No.:	35, 36
[442]	公布獲接納註冊申請日期： Date of Publication of Acceptance for Registration:	25-04-2008

申請人擬修訂類別 35, 36 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35, 36 to read as follows:

類別 Class 35

Advertising; business management; business administration; office functions; business research, appraisals, efficiency experts, marketing research, commercial information, statistical information, business information, business management and organization consultancy, business consultancy; none of the aforesaid including services relating to hospitality services, namely the development, management, administration or, operation, siting, construction, franchising, advertising, and marketing of hotels, motels, resorts, timeshares, condominiums, apartments, other lodging facilities of any description, health clubs, fitness centers, golf and tennis clubs, spas, restaurants, snack bars, cafes, banquet facilities and other eating and drinking establishments of any description, or relating to consulting services in business fields relating to the hospitality industry, and business administration services related to the development and operation of lodgings, residences, resorts, and other aspects of the hospitality industry.

類別 Class 36

Insurance; financial affairs; monetary affairs; financing services, financial analyses; insurance, banking, real estate financial evaluation; securities issue and deposit; securities transactions, financial management, insurance information, banking, crediting, financing loans, credit card and debit card services, electronic funds transfer, capital investments, investment outlay, fiscal assessments, brokerage, factoring; financial, insurance, crediting consultancy, consulting services in respect of securities issue; none of the aforesaid including Hedge Fund Services, and none of

the aforesaid including services relating to hospitality services, namely the development, management, administration, operation, siting, construction, franchising, advertising, and marketing of hotels, motels, resorts, timeshares, condominiums, apartments, other lodging facilities of any description, health clubs, fitness centers, golf and tennis clubs, spas, restaurants, snack bars, cafes, banquet facilities and other eating and drinking establishments of any description, or relating to consulting services in business fields relating to the hospitality industry, and business administration services related to the development and operation of lodgings, residences, resorts, and other aspects of the hospitality industry.

- [210] 商標申請編號: 300762895AA
Application No.:
- [540] 商標: 
Mark:
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、
地址: RENAISSANCE HOLDINGS MANAGEMENT LIMITED
Canon's Court, 22 Victoria Street, Hamilton HM12,
Bermuda.
Applicant's Name, Address:
- [740/7
50] 註冊申請人的送達地址: Vivien Chan & Co.
38/F, COSCO TOWER, GRAND MILLENNIUM PLAZA,
183 QUEEN'S ROAD CENTRAL,
HONG KONG.
Applicant's Address for
Service:
- [571] 商標描述: The applicant claims the colours magenta and grey as
Mark Description: elements of the trade mark.
- [511] 類別編號: 35, 36
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日
期: 25-04-2008
Date of Publication of
Acceptance for
Registration:

申請人擬修訂類別 35, 36 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35, 36 to read as follows:

類別 Class 35

Advertising; business management; business administration; office functions; business research, appraisals, efficiency experts, marketing research, commercial information, statistical information, business information, business management and organization consultancy, business consultancy; none of the aforesaid including services relating to hospitality services, namely the development, management, administration or, operation, siting, construction, franchising, advertising, and marketing of hotels, motels, resorts, timeshares, condominiums, apartments, other lodging facilities of any

description, health clubs, fitness centers, golf and tennis clubs, spas, restaurants, snack bars, cafes, banquet facilities and other eating and drinking establishments of any description, or relating to consulting services in business fields relating to the hospitality industry, and business administration services related to the development and operation of lodgings, residences, resorts, and other aspects of the hospitality industry.

類別 Class 36

Insurance; financial affairs; monetary affairs; financing services, financial analyses; insurance, banking, real estate financial evaluation; securities issue and deposit; securities transactions, financial management, insurance information, banking, crediting, financing loans, credit card and debit card services, electronic funds transfer, capital investments, investment outlay, fiscal assessments, brokerage, factoring; financial, insurance, crediting consultancy, consulting services in respect of securities issue; none of the aforesaid including Hedge Fund Services, and none of the aforesaid including services relating to hospitality services, namely the development, management, administration, operation, siting, construction, franchising, advertising, and marketing of hotels, motels, resorts, timeshares, condominiums, apartments, other lodging facilities of any description, health clubs, fitness centers, golf and tennis clubs, spas, restaurants, snack bars, cafes, banquet facilities and other eating and drinking establishments of any description, or relating to consulting services in business fields relating to the hospitality industry, and business administration services related to the development and operation of lodgings, residences, resorts, and other aspects of the hospitality industry.

- [210] 商標申請編號: 302186541
Application No.:
- [540] 商標:
Mark:
- 
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:
Applicant's Name, Address: 領先(香港)實業有限公司
香港 北角電器道 233 號 城市花園 4 座 24 樓 A 室
- [740/750] 註冊申請人的送達地址:
Applicant's Address for Service: 潘哲倫
香港
九龍大角咀福利街 8 號
港灣豪庭 3 座 41 樓 F 室
- [571] 商標描述:
Mark Description: 不適用
- [511] 類別編號:
Class No.: 3

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 14-09-2012
 Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

乳液; 化妝品; 化妝水; 身體滋潤霜; 護手霜; 化妝護膚品; 化妝棉; 美容用面膜; 護膚面膜; 護膚面霜; 卸妝乳液; 太陽油; 手修護霜; 防皺膏; 防皺霜; 香水; 香皂; 沐浴乳; 肥皂; 香料; 精油; 髮水; 牙膏。

[210] 商標申請編號: 302279124
 Application No.:

[540] 商標:
 Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 統一藥品股份有限公司
 Applicant's Name, Address: 臺灣 台北市松山區 東興路 8 號 7 樓

[740/750] 註冊申請人的送達地址: 中港知識產權有限公司
 Applicant's Address for Service: 香港 港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[571] 商標描述: 不適用
 Mark Description:

[511] 類別編號: 3
 Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 24-08-2012
 Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

乳液; 化妝品; 化妝水; 身體滋潤霜; 護手霜; 化妝護膚品; 化妝棉; 美容護膚用面膜; 護膚面霜; 卸妝乳液; 太陽油; 手修護霜; 防皺膏; 除皺霜; 香水; 香皂; 沐浴乳。

[210] 商標申請編號: 302279133
Application No.:

[540] 商標:
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 統一藥品股份有限公司
臺灣 台北市松山區 東興路 8 號 7 樓
Applicant's Name, Address:

[740/750] 註冊申請人的送達地址: 中港知識產權有限公司
香港
Applicant's Address for Service: 港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[571] 商標描述: 不適用
Mark Description:

[511] 類別編號: 3
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 24-08-2012
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

乳液; 化妝品; 化妝水; 身體滋潤霜; 護手霜; 化妝護膚品; 化妝棉; 美容護膚用面膜; 護膚面霜; 卸妝乳液; 太陽油; 手修護霜; 防皺膏; 除皺霜; 香水; 香皂; 沐浴乳。

[210] 商標申請編號: 302279142
Application No.:

[540] 商標:
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 統一藥品股份有限公司
臺灣 台北市松山區 東興路 8 號 7 樓
Applicant's Name, Address:

- [740/7 50] **註冊申請人的送達地址:** 中港知識產權有限公司
Applicant's Address for Service: 香港
 港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室
- [571] **商標描述:** 不適用
Mark Description:
- [511] **類別編號:** 3
Class No.:
- [442] **公布獲接納註冊申請日期:** 24-08-2012
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:
 類別 Class 3

乳液; 化妝品; 化妝水; 身體滋潤霜; 護手霜; 化妝護膚品; 化妝棉; 美容護膚用面膜; 護膚面霜; 卸妝乳液; 太陽油; 手修護霜; 防皺膏; 除皺霜; 香水; 香皂; 沐浴乳。

- [210] **商標申請編號:** 302279151
Application No.:

- [540] **商標:**
Mark:



- [730] **註冊申請人姓名/名稱、地址:** 統一藥品股份有限公司
 臺灣 台北市松山區 東興路 8 號 7 樓

Applicant's Name, Address:

- [740/7 50] **註冊申請人的送達地址:** 中港知識產權有限公司
Applicant's Address for Service: 香港
 港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室
- [571] **商標描述:** 不適用
Mark Description:

- [511] **類別編號:** 3
Class No.:

- [442] **公布獲接納註冊申請日期:** 05-10-2012
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

乳液；化妝品；化妝水；身體滋潤霜；護手霜；化妝護膚品；化妝棉；美容護膚用面膜；護膚面霜；卸妝乳液；太陽油；手修護霜；防皺膏；除皺霜；香水；香皂；沐浴乳。

[210] 商標申請編號： 302279160

Application No.:

[540] 商標：

Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址： 統一藥品股份有限公司
臺灣 台北市松山區 東興路 8 號 7 樓

Applicant's Name, Address:

[740/750] 註冊申請人的送達地址： 中港知識產權有限公司
香港
港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

Applicant's Address for Service: 不適用

[571] 商標描述： 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號： 3

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期： 05-10-2012

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

乳液；化妝品；化妝水；身體滋潤霜；護手霜；化妝護膚品；化妝棉；美容護膚用面膜；護膚面霜；卸妝乳液；太陽油；手修護霜；防皺膏；除皺霜；香水；香皂；沐浴乳。

[210] 商標申請編號： 302279179

Application No.:

[540] 商標：
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址：
Applicant's Name, Address:

統一藥品股份有限公司
臺灣 台北市松山區 東興路 8 號 7 樓

[740/750] 註冊申請人的送達地址：
Applicant's Address for Service:

中港知識產權有限公司
香港
港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[571] 商標描述：
Mark Description:

不適用

[511] 類別編號：
Class No.:

3

[442] 公布獲接納註冊申請日期：
Date of Publication of Acceptance for Registration:

05-10-2012

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

乳液；化妝品；化妝水；身體滋潤霜；護手霜；化妝護膚品；化妝棉；美容護膚用面膜；護膚面霜；卸妝乳液；太陽油；手修護霜；防皺膏；除皺霜；香水；香皂；沐浴乳。